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Protokól Nr V]I/20 l l
z SeŚji RadyGminyMielków

z dnia 27 czerwca 20il r

sesję ohvorzyła Z.ca PLzewodnicząc€go Rady GmiDy - Helena Artymowicz
słowami ..o!s,ieram sesję Rady Gminy Mielków''' pżywkała wszystkich zebranych,
zaproponowała zmiany w porządku obrad poprzez wprowadzenie 4 nowych
punklów Nas!ęPnie na lodŚawie listy obecności stwierdziła quorum i przedsBwi}a
porządek obrad :

l' Podjęcie uchwał} w sprawie świerdzeDia wygaśnięcia mandatu Jarosława
Skwarczka,

2' Podjęcie uchwa]y w spmwie zmiuy budżetu 8miny na 20 l I rok,
]' Podjecie Llchwały w sprawie zmiany w]elolemiej Ptognozy FinaDsowej'

' 4' Podjęcie uchwały w sprawie lrzyjęcia sprawozdalia t]nansowego wraf ze
sprawozdaniem z wykonania budŹetu gminy za 20l0 rok'

5' Podjęcie uchwały w sprawie pŹyjęcia sptawozdania finansowego za 20t0 rok
cńinnetso oślod,(a /d ou 3 s M:ello$:ę

6' Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia spras,ozdania finmŚowego fa 20l0lok
Cminnetso ośrod,(a KU||uo w \4i€ltowic'

7' Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sp|awozdaDia finansowe.qo za 20l0 lok
Cnr. le Bib l :ore\ i  P rb ic jej  u \4 er\os e,

8' Podjęcie uchwały w slrawie absolutorium dla Wójta Gminy Mietków,
a Pod ec ie U'haa|) w spras e op|d ) .Jgoię. .
]0'Podjęcie uchwały w sprawie zacią8nięcia pożyczki na w}przedzające

tinansowanie radmia inwesiycyjnego,
l l.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaly die! d]a sohysóq
l2.Wnioski i i etpelacje radnych,

' l3'Sprawy róae'

Porządek obrad przyjęiy został j ednogłośnie.

H' Artymowicz przedŚawiła plsmo radnego Jalosława skwalczka w sprawie
rezygnacji z fuŃcji radne8o, a następnie projekt uchwały w sprasie
stwierdzenia ry8aśnięcia mandatu radnego.

Głosowało ]2 radnych oddano 12 8łosów,'za''
H' Ańymowicf świerdziła. ze uchwała fostała podjęta jedno8łośnie'

Ad 2.
Regina ozga - skarbnik Gńiny p.oponuję następujące zmifuy w budżecie
gminY:
zwjększyć plan dochodów budżefu o kwotę 3ó 585,43 fł. W maju 20l l roku
podpisana została uńowao dofinansowanie lrojek1u sys1emowego w ramach
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PoKl pod nazwą '.Poaajeny świat Ma]uchy'' . waność calego zadania
wynosi 5l 676,20 zł' do realizacji w latach 20l].20L3' w rokr.' 20]]
zap]anowanazostałakwola2] l9],20zł'
W cfeNcu olrzyma]iśmy z\\tot pieNszych środków wydalych na realiację
zaddia z udziałem środków UE' Za środki te zakupiolre zostało wyposażenie
świetlicy w Domanicach. aotrzymana kwotawyniosła ]0 l09,23 zł.
Dalowizny olzymfue w wys' i100'00 zł. pżekazaDe zostały zgodnje z wo]ą
darczyńców ]00.00 zł. dla Gnnnaz.]um w MietkoM,ie i ]00,00 zł' na zakup
ławek na plac spottoł) w Piławie' a o ks'otę 2 250'00 zł'. darowizna m
organizację imprezy plenerowej''Marinowanie'' skorygowany zostanie plan
wÓb$óq /  U .hg do l ) r l " . )  . lgo  w)dJ|7e1 3
PropoDuje się odsunąć w cfasie budowę kanalizacji sanilarnej
w wawrzeńczycach do czasu naboru wniosków po rcku 20l], a pŹyŚIąlić do

' budowy siedziby Urzędu Gminy, ze względu na blak możhvości
sfinansowania tego zadania z udziałetn środków UE' Na remoDl świe icy
w Mi]inie rozstrzygnięly zośał p.zelarg. w wyniku którego wartość
kosftorysowa uległaobniżeniu o kwo!ę l'1000'00 zł.
w wyniku pows1a$/ch oszcfędności proponuje się przeznaczyć te środki na:
. dol]nMsowanie remonlu zabytkowego kościo}a w Maiiowie wielkim

- L5 000.00 zł'
' srypendia dla prymusów Gimnaz.jum i szkoły Podslawowej w Mielkowie

2 000'00 zł'
' fakup kosiarki 2 000'00 zł'
.,akup siatki do o9odzeniaplacu zabaw - l 000,00 zł'
Pormimach:
.plan dochodów budżetu 8miny $]rniesie 12951483'62z!'
'llan wydatków budżetu 8miny ł}niesie- 12 l90 ó29.l3 zł'

' wójt z kwoty ].l20 !ys. zł . !żeniesio ej f kanalizacji w wawrueńczycach
na budowę urzędu 8miny, chci.łbym przekazać ]201ys zł' !a zakupy dla ZGK
i OSW
Naśępnie R' ozga przedstawiła projek! uchwały w sprawie zniany budżetu
gminy na 20ll rck.

Głosowało t2 radnych- oddmo l2głosów.'za''
H' Artymowicz stwierdziła, że uchwała zos1ała lodjętajednogłośnie.

Regina ozga skarbnjk Gminy pżedstawi}a projekl uchwały w sprawie
zńiany wieloletniej Prognozy Einansowej

Głosowa{o 12 mdnych _ oddfuo i2 8łosów',za',
H' Ańymowicz s|wierdziła, że uclrwała fostała podjęlajednogłośnie'
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Re8ila oz8a poinformowała' że sprawozdanie finanŚowe wru ze
sprawozdanjem z uTkonania budżetu gminy za 20L0 rok przekafane było
wcfeŚniej Przewodnicząceńu Rady cmily oraz szczcgółowo omówione na
posiedzeniu komisji RG i przedstawi}a Prqjekt uchwaly w sprawie prz)'Jęcia
omawiee8o Śprawozdania

Głosowało 12 radnycb oddano l2 głosów '.za''
H. Arlymowicz świerdziła' że uchwała fostała podjętajednogłośnie'

- Bożena Cap radna - przedśawiła pĘjekt uchwały w sprawie przyjęcia
sprawofdfuia finansowego za 2010 rok Gminnego ośrodka Zdrowia w

J Mi€tkowie

Głosowało 12 radnych - oddano l2 głosów',za',
H' Ańymowicz srwierdziła, że uchwała zoŚtala podjęIa jedno8łośnie'

Ad ó'
Helena Ańymowicz Z.ca Przewodniczące8o RG pżedstawiła p|ojckt
uchwały w sprawie prryjęcia sprawozdania filansowego fa 20L0 tok
Cminnętso oś|odka NUIl  .D q \ ' l ieLkos|e

Glosowało l2 radnych oddano 12 g]osów,'za.'
H' Ańymowicz srwierdfila' że uchwała zostala podjętajednogłośnie'

.- HeleDa Ańymoqicz - Z-ca PŹewodniczącego Ro ' pżedstawiła plo.jekt
uchwary w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego fa 20]0 rok Gminnej
Biblioteki Publ;caej Y, Mietkos'ie

Głosowało 12 radnych oddano 12 głosów ''za''
H' Art}mowicz stwierdziła' że uchwała została podjętajednogłośnie'

Ad 8.
- Paweł Wacławek członek Komisji Rewizyjne.j . przedstawiłl

. opinię Komisji Rewizyjnej w sprau,ie sprawozdania finansowego olaz
sprawozdania z wykondia budżetu gminy za 20t0 rok,
. Wniosek fłożony do Rady Gminy i do Regionalnej ]zby obrachunkowej w
sprawie udzielenia absolutorium dla wójtaGminy Mietkó\

opinię RIo o pfzedłożonym wnjosku Kom' Rewifyjnej o udzielenie
absolltorium Wójtowi Gmily Mietków'



Na51ę!nie przedstawił prcjekl uchwary w sprawie absolutorium dla Wójta
cminy Mietków

Głosowało 12 radnych oddano ]2 głosów ''fa,'
H' Altymowicz stwierdziła' że uchwała została podjętajednogłośnie'

- Regina ozga skarbnik Gminy pżedstawiła projekt uchwa]y w sprawie
opraty rargoweJ
Adam Kofarowicz . Wój1 Gminy - wyjaśni}, że ustala Śię opłatę tylko na
terenie wsi MiĆ*ów
Ama Brańka _ radna . czy nie leliej Ljstalić opłatę za miejsce ta fa slagan
wójt uwazam' że to byłoby niesprawiedliwe' 8dyzjeden hfidlt]jący ma duży

: namio!, albo duży śolika imy mały namiot czy śolik
Edward Kassan Z'ca Pźewodniczącego cfy to jest 1ak pi1na slrawa, bo
nie zdąfy]iśmyjej onrówić na komisji

- Wój! chciałem to uregulować.już w marcu' ale w zwiąfku z tym' że miala
wejść w życie nowa uslawa w tej Sprawie' przedłużyło się do te.j pory i nie
chciałbym już tego odkładać na póZriejszy tennin.
Pietruszka Andrzej uważam' że projekt ' propozycja wójta jesl jak
najbardziej koŹystna
Wójt - myślałem reż o takim roniąaniu' ze handlujący wpłacałby w banku tę
opłatę i okafywałby tylko dowód wpłaly. a]e ustawowo opłata tegorva ma być
pobierara puez inkasenla

cłosowało 12 radnych oddano ll głosów''za'' jeden głos ''s6trzymujący Się..
H. Artymowicz świerdziła, że uchwała fostała podjęta większościągłosów.

Regina ozga skarbnik Gminy. wyjaśniła. zejest Io wpisane R budżecie' a]e
nie ma wpisanego w wP] i dIalego potrzebnajest odrębna uchwała'
Pr,edstawiła projek1 uchwały w slrawie faciągnięcia pożycfki na
\']pŹedzające fi nansowanie zadania inwestycyjnego'

Głosowało 12 radńych oddano ]2 g}osów,'za.'
H' Ańymowicz Slwierdziła, że uchwała została podjęia jednogłośDie.

Ad l l .
Helena Ańymowicz - Z.ca PŹewodniczące8o pŹedstawiła p.ojekt uchwały
w spmwie ustalenia zasad wypłaty diet dlasołtysów
sprawa ju dosyć dawno była poruszma pżez sołtysów, ale w związku z
brakiem środków postanowiono na.azie przyznać ty]ko taką kwotę jakąmo8ła
wygospodarolvaó Pani skarbnik
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- Marena Kałamarz . sohys wŚj WauŹeńczyce dlacuego przy tak niskicj
diecie wprowadz się pol|ącenia a nieobecność' soh-/si którzy pracują nie
fawsze mogą brać udział w sesji
Jolanta Borecka sołtys wsi Mieków kiedyś były spotkania z sohysami' czy
obecnie nie moaa by było wprowadzić aby wójt lub Z.ca wójta Przed SeSją
spoĄ/kał się z sohysani' Pod koniec kadencji sohysi złołli wniosek o
podwyzkę dier i były Wójt obiecał, że przekażę pod lozwagę nowcj radzie tę
spra\\ę' My so}tysi nie wiemy czy nramy obecn]e napisać noY} wniosek' W
sąsiednich gmjnach najniższa die1a \rfnosi]00 zł'
Wójt - co stoi na pżeszkodzie aby komisje przed sesją odbywaly się z
so]tysańl

- J' Zygadło - Przewodniczący RG niejestem zatym' 3dyżmusi być swoboda
radnych w omawianiu spraw

' Jeru y Kuriata ładny nroże zrobić !ak' że l godz' przed Sesją dla radnych a %
godz. z sohysmi
Andrzej Pietruszka radny - ustalny, żeby soĄlsi spolyka]i się Ez w
miesiącu z wójten' Kiedyś były spotkania comiesięczne ' zostało to
zan'€clrane'
Wój! Przewodnicfący spotyka się z ladnyni a wójt f sohysani
Marek Korzińsk - sohys wsi Proszkowice d]aczego ks'ota 50 zł - zvaot za
ifuernet.jest ujęta w diecie' pŹecież to niejes!djela, paliwo jesl drogie
A' Pietruszka jesl opcja laka - w prcjekcie uchwały i us€żam, że jeś to
Iozsądna gopozycja' Nie ma środkó\ więc na razię musimy pŻyjąć taką

wój1 jesl !eż 7% prcŃizji za inkaso podalków' I'hie !eŻ b}łoby łatwiej
opłacić podatek przef internet, ale płacę ! sohysa, Poslarajcie się aby
podahicy wpłacali podalek pźef was' Diela nie jest aż tak niska, są granice

' laszych możliwości'
- wacław Parka sohys wsi Piława może teraf 50% i w styczniu 500/0

Wójt nie mogę obiec)vać, bo nie wien czy będę Się !ró8ł w}wiązać
M. Korziński prowifja za inkaso podatkós,jest 7% ' na pĘykładzie swojej
wsi podam - podatnicy trp]acają 700.800 zł do 1000' to mam grosze lej

J. Borecka ok' 1000 zł rocznie od Y,Szyslkich sohysóM, $lrnosi prowizj a
Maria wardawa - Radca Prawny funkcja so](ysa.jest społeczna, nikt nikogo
nie zmusfa do je,j pełnienia
M' Korziński- funkcja radnegolezjest społecfna ajakie nrają diebJ,
J' Zygadło Przewodnicfący RG 'ktośjesl radnyn' aktośjest sołlysem -no
nic nie poradzimy.
Prosfę o pżegłosowanie projekfu uchwały

Głosowało 12 radnych _ oddano ]] głoŚów ',f'' jeden głos ,,wslrzymujący się,'
Przewodniczący stwierdzlł. że uchwała zośała podję1a większoścją głosów



Ad 12.
kiedy będzie zrobiony mostek na
sprawa śmieci lrzy cmentażach'obcjęte Śą gałęzie i nie slrząhięIe

Wójt . jeżeli chodzi śmieci, to nikt nie chce od nas odbierać śmieci
cmentamych' natomiaś gałęzię po wyschnięciu będąspalone. Chcemy hienić
system odbioru śnieci osobno wszyśko co ńoże z.qnić odwozić na
zan*nięte wysypisko w Sfózy zrobić tam kompośownik i osobno np.
sztuczne kwiaty, doniczki' znicze itp'(pozostałości po nagrobkach też są
Macane do konlenera) - mieszan€ śnrieci odbierane pżezZoM'
Jeżeli chodzi o segregację śnieci Pan wnent dostarczy mięszkaticom worki

J' Kuriata - chciałbym zaPytaó kiedy będąkoszone pobocza np' przy drodze

Zuzma smereka - RadDa PoŃialu wiocławskie8o ' Sprawa mostka na
drodze do Maniowa lermjn uakończenia pŹebudowy uśalono na ]4 ]ipca,
ale w pŹęsłach sągłębokie pęknięcia i iemin PŻen|nięto do 29 1ipca'
Dosta]iśmy pisbo odnośnie boslku na poloku \, Wawrzęńczycach Ęszla
wadLi}vość 1ego mostku i jest cały czas obseMowany' Zaniepokoiło mnie
stwierdzenie. że pojazdy o tonażu 40 ton nie będzie dopuszczony do prziafdu
pŹef ten mostek' Będziemy robić konsultacje z pżedsiębiorcami i wo]imy
frobić pŹebudowę mostku niż zabronićjazdy ciężaro$f,m sa'nocbodom. gdyż
były wKsM - obecnie Eurovia i KoPalnia Byczeń wpłaca dość duże podatki'
Mostek , jakjuż powiedziałam' jest cały czas pod koDtrolą i nic niepokojącego
się tam nie dzieje. Taką decyzję podjęliśfiy na ostatnim posiedzeniu ZaLządu'
Sprawa dróg na gminę Mietków przyznane jest 5 nln. zł. . droga od p'
Albelta do Kątów wr' Będzie przebudowywana (PrzezMi]in, Piławę' Mie1kó$,

chodniki)' Prosimy o współfinansowanie tzn' np' stinansowanie clrodników

Będzie takze robiona droga od kzyżówb wawrzeńczycaclr do Kątólv \\rr .
chodniki w Stróży i poszeżenie dro8i
J' Kuriata - a co z pżejazdem w slrófy
Z' smereka - była rozmowa z PKP będzie robiony remon1 loru
Bożena cap radna kiedy możemy liczyć na łatanic dziur na dtogach
Jolanta Polielska - bardzo niebezpiecaajest droga pfzez Domanice
Z' Smereka w związku z Ma.inowaniem poza ko]ejnościąbyła ]alana d1o.sa
do osw, jeże]i chodzi o pozostałe drogi. to w tej chivili nie mogę
odpowiedzieć' jutro będzie posiedzenie Zarząd!.
H' Ańynowicz dziękuję bardzo, że MiliD zoslał wzięty pod uwagę'
Wójt w kwestii prze.jazdu w Mietkowie otrz/maliśmy pismo' że będzie
robiony w przyŚfblm roku'
Paweł wacławek droga do Maniowa Małego - przy wjeździe na betonó\\k -
pobocze dziura, bżózki zaslaniają
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Ad 13. sprawy .óf1e
- J' Popielska - co loku przed $akacjami podźuoane sąps' jest ich dużo' coś

wójt odłowienie jednego PŚa to kos,r 1500 ż. Jeż€li podejmi€ci€ uchwałę o
\łTłap}Ął€niu i przecho\ł,ywaniu psów to bdą kolosatre koszty

- Anna Brańka- radna. ki€ą będziej€ździł autobus do Donanic
- wójt -juz jest wyznaczony pruysta!€k przy Urzędzie Gmily
- Ieer FlBtr'cryk - Z.ca' wóita _ wysłaliśny Pismo o wyznacz€nie pźystanku

pr,y Końexie

Prze}vodniczący Rady Gminy - Iózef fyza/''o zano4 obrady sesji słowami
''zamykam sesję R.dy Gminy Metków.

G. chabrda"

*""f'l,rT"-
Łłłb


